
 
Değerli Başkan, 
Danışma Kurulumuzun Değerli Üyeleri, 
Değerli Meslektaşlarım, 
 
Danışma Kurulu toplantısına hoş geldiniz. 
 
Gündemimiz konusundaki düşüncelerimi ifade etmeden önce kısaca ülke gündemine ilişkin 
birkaç söz söyleme ihtiyacı duyuyorum. 
 
Bunlardan ilki son birkaç ay içinde Karadeniz de dahil olmak üzerine çeşitli bölgelerde 
yaşanan sel felaketleridir.  
 
Sağlıksız kentleşme, çarpık yapılaşma, riskli alanların başta dere yatakları olmak üzere iskana 
açılması, dere yataklarının ıslah edilmemesi veya yapılan ıslah çalışmalarının yanlış 
projelendirilmesi, yapılan sanat yapılarının ve menfezlerin yetersizliği, Karadeniz otoyolunda 
olduğu gibi yanlış güzergah seçimi ve projelendirilmesi nedeniyle yolların yağmur sularına 
set oluşturması, yeşil alanların imara açılması ve ormanların yok edilmesi gibi nedenlerle 
yoğun yağışlar afete dönüşmüştür. 
 
Odamızın, diğer meslek odalarının ve bilim insanlarının uyarılarının dikkate alınmaması, 
merkezi ve yerel yönetimlerin rant odaklı politikaları ve kaderci yaklaşımlar ne yazık ki 
yağmur sularının afete dönüşmesine, can ve mal kaybına neden olmuştur. 
 
Danışma kurulumuz vesilesiyle yetkilileri bir kez daha uyarma gereği duyuyor ve doğa 
olaylarının afete dönüşmemesi için bilimin yol göstericiliğinde gerekli önlemleri almaya 
çağırıyoruz. 
 
Değinmek istediğim ikinci konu ise ülkemizin siyasi gündemine ilişkin. 
 
Hepimizin yakından izlediği “ Demokratik Açılım” tartışmaları ne yazık ki siyasi parti 
temsilcilerinin tarzları ve üslupları nedeniyle toplumsal bir gerilime neden olmuştur. 
Ülkemizin ve toplumumuzun ihtiyacı ve çıkarı barış içinde birarada yaşama koşullarının 
oluşturulmasından, akan kanın durdurulmasından ve ülke kaynaklarının savaşa değil halkın 
refahı için kullanılmasından geçmektedir. Bu süreçte biz aydınlara düşen görevin ise 
toplumsal gerilimleri arttırmak değil azaltmak duğrultusunda çaba harcamak olmalıdır diye 
düşünüyorum. 
 
Değerli Meslektaşlarım, 
 
Ülke gündemine ilişkin görüşlerimi kısaca ifade etmeye çalıştım, şimdi de Danışma 
Kurulu’muzun gündemine ilişkin görüşlerimi ifade etmek istiyorum. 
 
Bildiğiniz gibi Danışma Kurulu’muzun gündemini yönetmeliklerin görüşülmesi oluşturuyor. 
 
41. Olağan Genel Kurulumuzun verdiği yetkiye dayanarak Oda Yönetim Kurulumuz ve ilgili 
arkadaşlarımızın gerçekleştirdiği hazırlıklar sonucunda yönetmelik taslakları heyetinize 
sunulacak hale getirildi. 
 



Yönetmelikler sizlerin değerlendirmesine açılacak, görüş ve önerileriniz doğrultusunda 
gerekli değişiklikler yapılarak uygulamaya alınacaktır. 
 
Odamızın en yetkili organlarından olan Danışma Kurulumuzun, örgütsel ihtiyaçlarımızın 
farkında olduğu ve yönetmelik üzerindeki tartışmaları başarıyla tamamlayacağından şüphe 
duymuyorum. 
 
Değerli Çalışma Arkadaşlarım, 
 
Her ne kadar yönetmeliklerin görüşülmesi teknik, hukuki bir oturum gibi görünse de, 
odamızda bir süredir hakim kılınmaya çalışılan anlayışla yakından ilgili olduğu bilinmelidir. 
 
Odamız gerek iç hayatına ilişkin, gerek meslek ve meslektaşlarıyla ilgili pek çok düzenlemeye 
gitmiş, pek çok ilk uygulamaya imza atmıştır. 
 
Bunun anlamı açıktır: Kurumsallaşma yolunda önemli mesafeler kat edilmiş, mesleki 
politikalarda ve uygulamalarda keyfiyete, öznelliğe, dönemsel değişikliklere fırsat 
yaratılmayacak bir zemin hazırlanmıştır. 
 
Bugün ele alacağımız; Kongre, Kurultay ve Sempozyum Düzenleme, Mali İşler, Satın Alma, 
Bilirkişilik ve Eksperlik Yönetmelikleri kurumlaşma sürecinin asli unsurları olarak Oda 
mevzuatına dâhil olacaktır. 
 
Bu yönetmeliklerin ilk olmadığı, daha önce de, Genel Sekreterlik Yönetmeliği’nden Basın 
Yayın Yönetmeliği’ne, Meslek İçi Eğitim Yönetmeliğinden SİM Yönetmeliği’ne kadar 
örgütsel ve mesleki ihtiyaçlarımıza istinaden hemen her konuda yönetmelikler yayınlandığını 
ve uygulamaların bu çerçevede hayata geçirildiği bilginiz dâhilindedir. 
 
Değerli Meslektaşlarım, 
 
Yönetmelik taslaklarını tartışırken, küçük büyük her türlü katkıya ihtiyaç olduğunu; sizlerin 
mesleki ve örgütsel deney ve bilgi birikiminizin değerli sonuçlar yaratacağına eminim. 
 
Değerli potansiyelinizi açığa çıkarmada şüphesiz kıskanç davranmayacaksınız. Çünkü buna 
örgütümüzün ihtiyacı olduğunu bilmenizi istiyorum.  
 
İnanıyorum ki her katkı, kurumlaşmamıza, örgütsel hayatımızın pekişmesine katkı 
sağlayacaktır.  
 
Bugün gerçekleştireceğimiz mesai, tatlı bir yorgunluğa neden olacak ama geleceğimizin 
kurgulanmasında tartışılmaz bir öneme işaret edecektir. 
 
Değerli Meslektaşlarım, 
 
41. çalışma döneminin yavaş yavaş sonuna yaklaşıyoruz. Bir süre sonra şubelerimiz 
kongrelerine başlayacak. 
 
Bizler bir taraftan kongrelere hazırlanırken, bir taraftan da bilimsel-mesleki etkinliklerimizi 
tamamlamaya, 41. döneme ait kararları hayata geçirmeye çalışıyoruz. 
 



Meslek içi eğitim çerçevesinde gerçekleştirilen kursların ulaştığı düzey, meslektaşlarımızın 
kurslara gösterdiği ilgi, mesleki nitelikle ilgili soru işaretlerinin zaman içerisinde ortadan 
kalkacağının göstergesi sayılmalıdır. 
 
SİM yönetmeliği kapsamında gerçekleştirilen etkinliklere katılım oranı, mayanın tuttuğunun 
bir başka ifadesidir. 
 
Değerli Arkadaşlar, 
 
Son birkaç aydır pek çok sempozyum, konferans, kongre topladık. 
 
Mesleki alanımıza dair önem arz eden tartışmalar gerçekleştirdik. 
 
İnşaat mühendisliği eğitiminden çelik yapılara, yapım yönetimi ve yapı işletmesinden tarihi 
eserlerin güçlendirilmesine, ulaştırmadan deprem ve tsunamiye, iş güvenliği ve sağlığından 
yapı denetimine kadar geniş bir yelpazede, mesleki alanımızın temel konularıyla ilgili 
bilimsel, yol gösterici, ufuk açıcı görüşlerin dile getirilmesine zemin hazırladık ve sonuçlarını 
kamuoyuyla paylaştık. 
 
Değerli Arkadaşlar, 
 
41. çalışma dönemine ilişkin değerlendirmeler kongre sürecinde yapılacaktır. Bugün için, 
kongre sürecinin başarılı geçmesini dilemekle yetiniyor ve sözlerime burada son veriyorum. 
 
Bitirirken; mesleğimizin vizyonu olabilecek değerdeki yönetmelik taslaklarının 
hazırlanmasında emek harcayan mesai arkadaşlarıma teşekkür ediyor, başarılar diliyor, 
saygılar sunuyorum. 
 
 
 
 
 
 


